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Abstract (en)
The pistol has an arrangement which blocks the ejection mechanism if the pistol is operated by an unauthorised person and which contains an
identification unit (20) for detecting an identification signal, a controller (24) connected to the identification unit which compares the entered signal
with a stored identification pattern, an electromechanical actuation element (27,28) connected to the controller, whose drive is connected to a
blocking element (33) movable into blocking and release positions, a battery and several display elements (22) showing the operating state of the
arrangement. When in the blocking position the blocking element blocks the trigger mechanism.

Abstract (de)
Die Pistole (10) hat eine Einrichtung (11), welche den Abzugmechanismus sperrt, wenn die Pistole (10) von einer nicht autorisierten Person bedient
wird. Die Einrichtung (11) umfasst eine Identifikationseinheit (20) zum Erfassen eines Identifikationssignals sowie einer Steuereinheit (24), die
das eingegebene Signal mit einem gespeicherten Identifikationsmuster vergleicht. Ein elektromechanisches Betätigungselement (53) betätigt ein
Sperrelement (52), welches in eine Sperrstellung und eine Freigabestellung bewegbar ist und in der Sperrstellung die Abzugvorrichtung sperrt. Die
Einrichtung (11) hat mehrere Anzeigeelemente (22), die den Betriebszustand der Einrichtung (11) anzeigen. <IMAGE>
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